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Skrivelse om Bromstenstorg 

 

Vi finner det glädjande att förvaltningen hörsammat våra förslag om julbelysning och 
uppfräschning av våra torg. 

 

Det finns mycket kvar att göra, ett av dessa är att Bromstens Torg behöver el indraget till 
torget, så att man kan få en julgran uppsatt vid juletider. Även för eventuella torghandlare, så 
att torget blir en gemensam knytpunkt för boende i Bromsten. Detta kommer också att bli 
viktigare då Bromstensstaden bebyggs. 

 

Vi behöver också få mer belysning uppsatt i höstmörkret, för att torget också ska kunna 
upplevas som en trygg plats. 

 

Utöver ovanstående så önskar vi att man anordnar ett invigningsevenemang för våra 
medborgare, när det är åtgärdat. 
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